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Van de voorzitter 

Ook 2021 is voor ons een bijzonder jaar geworden. Met een winter en een voorjaar 
waarin Corona en Coronamaatregelen ons leven hebben beheerst. In juni trad 
verlichting op en dachten we dat het voor de rest van het jaar de goede kant op 
ging. Dat bleek een misrekening toen het virus in het najaar weer toesloeg. We 
hebben het gehele jaar intensief gecommuniceerd met onze gasten, hun partners 
en vrijwilligers over wat kon en hoe we veilig met elkaar konden fietsen. Daar was 
veel waardering voor. 

Ondanks de beperkingen hebben we toch veel voor elkaar gekregen. Het aantal 
ritten is ook in 2021 weer gestegen. Er zijn maar liefst ruim 1500 fietstochten afgelegd 
waarvan veel met de zogeheten kuchschermen om het besmettingsgevaar te 
minimaliseren. Ook het, in samenspraak met de GGD Flevoland, opstellen van een 
fietsprotocol heeft daaraan bij gedragen. In heel 2021 hebben we maar liefst 24.000 
kilometers in en rondom Almere afgelegd. En wat hebben deze ritten weer veel 
plezier en afleiding voor onze gasten gebracht en het mogelijk gemaakt het verloop 
van de seizoenen te kunnen ervaren. Zo konden we al fietsend de Floriade op enige 
afstand tot stand zien komen. 

 Dankzij diverse donaties hebben we dit jaar drie nieuwe fietsen in gebruik kunnen 
nemen waarmee we een betere dekking van de Almeerse woonkernen kunnen 
bieden. Voor alle fietsen is een passende stalling op maat gevonden of gecreëerd. 
Soms inhuizen bij een maatschappelijke partner, soms door een separate stalling te 
realiseren. Trots ben ik op een aantal vrijwilligers die de mouwen hebben 
opgestroopt en bij gezondheidscentrum de Binder in Almere-Buiten een fraaie, 
houten stalling hebben gebouwd. Voor woonzorgcentrum Flora van Zorggroep 
Almere op het Floriadeterrein hebben we met behulp van sponsors  en door 
Crowdfunding een fiets kunnen aanschaffen. De eerste tochtjes met deze fiets zijn al 
gemaakt en tot onze vreugde maken er nu al meerdere bewoners gebruik van.  

Onze inspanningen zijn niet onopgemerkt gebleven. Zo hebben we de vrijwilligersprijs 
2021 van de gemeente Almere gewonnen. We waren er al van overtuigd dat we op 
de goede weg zijn met onze opvattingen over hoe belangrijk buiten bewegen is en 
om dit voor vele gasten mogelijk te maken. Maar het is ook bemoedigend te zien 
dat dit breed wordt gedragen. Ik hoop dan ook oprecht dat vele Almeerders onze 
gasten en vrijwilligers op de DUO fietsen op de Almeerse fietspaden de komende 
jaren zullen ontmoeten. Voor degene die snel wil kennis wil nemen van onze 
resultaten en inspanningen hebben we op de volgende pagina alles toegankelijk bij 
elkaar  gezet. Tot slot wil ik u veel leesplezier wensen. 

                       Bert Groot Roessink 
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Inleiding  

Dit is het derde jaarverslag van Stichting Fietsmaatjes Almere. Ook bieden wij inzicht 
onze jaarrekening. Maar bovenal geven wij een beeld van onze 
vrijwilligersorganisatie die het mogelijk gemaakt dat veel gasten weer konden 
genieten van hun wekelijkse ritjes met hun fietsmaatje. 

 

De doelstelling:  
Stichting Fietsmaatjes Almere is een vrijwilligersorganisatie voor mensen die er graag 
op uit gaan met de fiets, maar dit door een beperking (in bewegen, zien, horen, 
cognitie bv. dementie) niet meer zelfstandig kunnen. Ook mensen die kampen met 
eenzaamheid behoren tot onze doelgroep. Zij zijn onze gasten. Onze vrijwilligers 
houden van beweging en van het leggen van persoonlijke contacten. Wij  koppelen 
onze gasten aan onze vrijwilligers en proberen daarbij een goede match te maken.  

We hebben ook een maatschappelijke doelstelling: Fietsmaatjes Almere 
draagt op duurzame wijze bij aan beweging, gezondheid en welzijn van 
gasten (en vrijwilligers), is inclusief en heeft een sterk preventief karakter. 
Hiermee draagt Fietsmaatjes Almere niet alleen bij aan het lichamelijk welzijn 
van gasten maar ook aan een goed sociaal klimaat in Almere. Fietsmaatjes 
Almere is een vrijwilligersorganisatie zonder commerciële doelstelling waarvan 
de vrijwilligers in dit jaar  ongeveer 3000 uur fietsen met gasten. Omdat deze 
activiteit niet begeleid hoeft te  worden door professionele 
activiteitenbegeleiders, betekent dat een besparing van minimaal  € 90.000 
voor de maatschappij. 

Eind 2020 zijn de speerpunten voor 2021 vastgelegd uit het werkplan 2020-2021. De 
bespreking van de speerpunten treft u aan in bijlage 1 bij dit verslag. 

Speerpunten 2021 
 Uitbreiden van het aantal Duo fietsen 
 Uitbreiden van het aantal vrijwilligers 
 Vinden en bedienen van nieuwe gasten 
 Versterken van de functies planning en coördinatie met een of meerdere wijk- 

coördinatoren 
 Werven van “fietswachten” per wijk 
 Borgen van de samenwerkingsrelaties met  relevante organisaties als o.a. 

Zorggroep Almere, InteraktContour, de Schoor, de VMCA, Gemeente Almere  
 Verkrijgen van e-herkenning ten behoeve van de VOG verklaringen van onze 

fietsvrijwilligers 
 Voor Fietsmaatjes Almere optimaliseren van software programma “Samen 

Fietsen”   
 Aandacht voor  structurele inkomsten uit donaties en sponsoring. Naast het 

verwerven van  giften t.b.v. de aanschaf van nieuwe fietsen willen we dit jaar 
ook meer overeenkomsten verwerven bij donateurs en sponsoren t.b.v. de 
kosten van de organisatie 
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 Een bijdrage leveren aan de oprichting van een landelijke vereniging van 
lokale stichtingen Fietsmaatjes 

 Organiseren van bindende bijeenkomsten voor onze vrijwilligers 
 Organiseren van voorlichting aan potentiële verwijzers van gasten 
 Inspelen op de ontwikkelingen rond de Coronapandemie 
 Voorbereiden van onze  op onze rol op de Floriade expositie als lid van de  

Floriade-parade 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het bestuur  

Het bestuur is in de loop van het derde  jaar veranderd. Donald Smit  en Meindert Pol 
zijn gestopt als secretaris en penningmeester, maar zijn als “marketeer” en als 
“administrateur-boekhouder” zeer waardevolle ondersteuners geweest in dit jaar. 
Luuk Joosten heeft zich  teruggetrokken. Als secretaris is op 11 augustus René 
Boogers begonnen en na twee mislukte pogingen hebben we vanaf 1-1-2022 een 
nieuwe penningmeester.    

Het dagelijks bestuur bestaat in 2021 uit:  

1. Bert Groot Roessink, voorzitter en waarnemend penningmeester  
2. Donald Smit, secretaris tot 10 augustus en René Boogers vanaf 11 augustus;  
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Het “team” bestuur ondersteuners bestaat in 2021 uit:  

1. Bart Bakker, technische zaken,  
2. Wil van Koningsbrugge, hoofd coördinatie,  
3. Ien van den Akker, hoofd planning 
4. Margreet Kamper, jeugdzaken en vertrouwenspersoon 
5. Donald Smit, PR en marketing                                                                                                             
6.        Meindert Pol, financiële administratie  

In 2021 heeft het dagelijks bestuur maandelijks vergaderd  Eens per kwartaal was er 
een gemeenschappelijke vergadering van dagelijks bestuur en de bestuur 
ondersteuners. Deels hebben deze vergaderingen digitaal plaats gevonden in 
verband met de Coronamaatregelen. 

Op de agenda van deze vergaderingen stonden naast de speerpunten uit het 
werkplan 2020-2021, ook onderwerpen die te maken hadden met de 
Coronapandemie, en de wens om tot betere interne communicatie met vrijwilligers 
en gasten te komen, zaken die tegen de achtergrond van de pandemie absoluut 
aandacht verdiende. Daarnaast is een programma van eisen opgesteld waaraan 
DUO fietsen moeten voldoen waarop door verschillende gebruikers worden gefietst. 
Dit programma van eisen is onderwerp van gesprek met de firma Huka. 

 

De Corona pandemie 

In  2021 hebben we veel plezier gehad van onze kuchschermen en ons Corona 
preventie protocol. Daardoor konden we het hele jaar fietsen. In september 
kondigde de regering versoepeling van de anderhalve meter maatregel aan en 
hebben we de kuchschermen verwijderd, waarbij we ons Corona preventie protocol 
onverminderd lieten gelden. Dat tot grote opluchting van vrijwilligers en gasten want 
het met elkaar praten op de fiets werd een stuk prettiger. Helaas moesten we de 
schermen enkele weken later al weer terug plaatsen. In de loop van het jaar konden 
vrijwilligers en gasten ook weer genieten van terrasjes en andere 
pauzemogelijkheden. Ook hier kwam helaas in december weer een einde aan toen 
er weer een lockdown voor de horeca van kracht werd. We zien in de cijfers ook dat 
er in december veel minder gefietst is dan in de andere maanden.   

Eind 2020 hadden we een beroep gedaan op de gemeente om ons financieel te 
ondersteunen om de gederfde inkomsten te compenseren. We hadden immers veel 
minder eigen bijdrages kunnen innen dan gepland. De gemeente heeft ons verzoek 
gehonoreerd met een bedrag van 750 euro.   
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De pandemie heeft ons ook in 2021 beperkt in het werven van vrijwilligers en gasten. 
We konden geen voorlichtingsbijeenkomsten organiseren, er waren geen beurzen of 
festivals om ons te presenteren.  

Bijzonder was onze deelname aan een afstudeerproject van een student aan het 
MBO college studierichting “Sport en bewegen”. We hebben met twee DUO fietsen 
een “clinic” verzorgd op een bijeenkomst die de student had georganiseerd om 
ouderen tot meer lichaamsbeweging te stimuleren. Dat was een succes want de 
deelnemers waren vooraf onbekend met het idee van fietsen op een DUO fiets en 
waren naderhand erg enthousiast. Helaas kon door de Corona maatregelen een 
tweede ochtend niet doorgaan.   
 

            Onze vrijwilligers en gasten  

Hoe Fietsmaatjes Almere omgaat met vrijwilligers en gasten kan het beste verwoord 
worden door onze coördinatoren, Ien van den Akker en Wil van Koningsbrugge. 

In 2021 hebben we weer veel intake gesprekken 
gevoerd. We zijn er  in geslaagd veel leuke 
“matches” te maken. Helaas konden we nog geen 
actie ondernemen op leefstijlmarkten en andere 
evenementen. We hopen dat we dat in 2022 wel 
weer kunnen doen. Na de Corona versoepelingen in 
september hebben we wel een heel fijne 
vrijwilligersbijeenkomst kunnen organiseren op 9 
oktober en hebben we op 16 oktober voor de 
tweede keer mee kunnen doen aan de Floriade 
fietstocht waar we net als vorig jaar met groot plezier 

op terugkijken. Op deze bijeenkomsten  zie je de onderlinge contacten 
tussenvrijwilligers groeien. “ 

In 2021 hebben zich 73 nieuwe thuiswonende mensen aangemeld als gast. Daarvan 
is met 56 ook daadwerkelijk gefietst. In totaal is er in 2021 met 75 thuiswonende 
gasten gefietst. Naast deze aangemelde thuiswonende gasten heeft een aantal 
vrijwilligers ook gefietst met ongeveer 20 gasten die wonen in vier woonzorgcentra 
van Zorggroep Almere. In 2021 zijn we begonnen met het fietsen met bezoekers en 
bewoners van twee centra voor mensen met niet aangeboren hersenletsel, de 
Bellettrie in Almere stad  en De Plint in Almere Poort. En in mei zijn we begonnen met 
het fietsen met bewoners van het Kick Wilstra plantsoen in Almere Buiten.   
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We hebben in 2021 het contact met  Woonzorg Flevoland uitgebreid en ook in 
Almere Buiten een bijeenkomst van hen bezocht waar we een aantal mensen 
enthousiast wisten te maken voor het fietsen op een DUO fiets.    

In 2021 zijn 60 nieuwe fietsvrijwilligers ingeschreven en in totaal waren er dit jaar 113 
actief als fietsvrijwilliger. Met iedereen is een vrijwilligersovereenkomst gesloten. Dank 
zij onze E-herkenning kunnen alle vrijwilligers gratis een VOG verklaring krijgen, die 
aan elke vrijwilligersovereenkomst is gehecht. Onze vrijwilligers zijn verzekerd via de 
regeling van de verzekering van vrijwilligers bij de Vereniging Nederlandse 
Gemeenten.  

Onze fiets vrijwilligers en hun gasten hebben dit jaar  in ruim 1500 fietstochten bijna 
24.000 kilometer gefietst.  

De instructie van vrijwilligers om het fietsen op de DUO fiets met een gast goed onder 
de knie te krijgen moest vanwege de Corona maatregelen ook in 2021 geheel op 
individuele basis gebeuren door ervaren fietsvrijwilligers.  

Op onze vrijwilligersbijeenkomst op 9 oktober konden zij hun vaardigheid van het 
fietsen op de DUO fiets wel onderling vergelijken op een hindernis parcours. Een heel 
leuke ervaring. Deze eerste vrijwilligersbijeenkomst was een groot succes. Er waren 
ruim 50 vrijwilligers aanwezig in het Buurthuis van Filmwijk.  
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Helaas konden we door Corona 
maatregelen geen andere 
bijeenkomsten organiseren voor onze 
vrijwilligers. Aan het einde van het jaar 
hebben we alle vrijwilligers  kunnen 
verrassen met een mooie muts. 
Sommige gasten hebben we er ook 
één op het hoofd gezet.  

 

 

 

Onze DUO fietsen  

In 2021 hebben we het aantal fietsen uitgebreid. Als eerste was Almere Poort aan de 
beurt vanaf 1 januari. Snel daarna kwam voor Almere stad west  een nieuwe fiets. In 
de loop van het jaar is een geschonken oude DUO fiets heel grondig gerenoveerd. 
Vanaf 1 januari 2022 wordt deze fiets in gebruik genomen vanuit 
Gezondheidscentrum De Binder in Almere buiten.    

In ons jaarverslag van 2020 maakten we al melding van het feit dat we zo onze 
twijfels hebben over de geschiktheid van de huidige in Nederland gefabriceerde  
DUO fietsen voor het fietsmaatjes concept. In 2021 hebben we daar  veel aandacht 
aan geschonken, vooral  met het oog op de langere termijn. Samen met collega 
organisaties en met de firma Huka hebben we uitgebreid stil gestaan bij onze  
ervaringen met de DUO fietsen. Dit heeft geresulteerd in een “Programma van Eisen” 
voor een DUO fiets ten behoeve van een fietsmaatjes organisatie. De firma Huka 
heeft dit programma van eisen in behandeling genomen. Een eerste verandering 
betreft de verbetering van de achterwielen, zodat er minder kans is op het breken 
van de spaken. Op basis van deze ontwikkeling hebben we er voor gekozen om in 
december onze negende duo fiets bij Huka te bestellen. Deze  fiets wordt ingezet 
voor bewoners van   het nieuwe woonzorgcentrum Flora in de Floriadewijk Hortus.  
Om de continuïteit van het gebruik van onze fietsen te vergroten hebben we er voor 
gekozen om één van onze DUO fietsen permanent beschikbaar te hebben als 
reservefiets.   

De “stalling” van onze  fietsen. 

Onze eerste fiets stond ook in 2021 gestald bij  woonzorgcentrum De Overloop in 
Almere haven. En helaas het hele jaar nog buiten, want de geplande bouw van een 
nieuwe stalling kon dit jaar nog  geen doorgang vinden. De bouw is nu gepland eind 
januari 2022.    
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Onze tweede fiets stond onveranderd hele jaar in de fietsenstalling van Castrovalva, 
“Centrum voor wonen zorg en welzijn” in de wijk Tussen de Vaarten in Almere stad.   

Bij Zephyr in Almere Buiten staat onze derde duofiets.  

In 2021 stond onze vierde duofiets in de Gemeentelijke fietsenstalling onder de 
openbare bibliotheek in Almere stad. Het aanleggen van de tuin tussen het stadhuis 
en de bibliotheek heeft in de loop van het jaar veel hinder veroorzaakt.  

Onze vijfde duofiets staat  bij De Bellettrie in de Literatuurwijk in Almere stad.  

In Almere Poort  hebben we de beschikking over een fijne stalling bij De Plint.  

We hebben erg veel energie gestoken in het realiseren van onze zevende stalling.  
Deze stalling mochten we na goed overleg met Zorggroep Almere in de tuin bij het 
gezondheidscentrum De Binder plaatsen. In de maanden november en december 
hebben we met zeven vrijwilligers de bouw gerealiseerd.        

Al deze stallingen samen zorgden voor een fijnmaziger verdeling van de DUO fietsen 
in de loop van 2021. In de komende jaren zullen we naar verdere verfijning van de 
beschikbaarheid van DUO fietsen streven, te beginnen met de nieuwste duofiets die 
we kunnen stallen bij woonzorgcentrum Flora.         
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Activiteiten  

De Coronamatregelen beperkte het aanbod aan “lifestyle”-beurzen waardoor we 
minder acte de présence konden geven op dit soort activiteiten. De volgende 
activiteiten konden wel doorgang vinden. 

9 juli:     Zomermarkt Aeres Hogeschool  

9 oktober:  Vrijwilligersdag Fietsmaatjes Almere 

16 oktober:  Floriade fietstocht 
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Communicatie 

Corona beperkte ons ook in 2021 in de mogelijkheden om de bekendheid van 
Fietsmaatjes in Almere te vergroten. Bijeenkomsten met mensen mochten we niet 
organiseren. Voorlichting en nieuws hebben we daarom uitsluitend verspreid via de 
website (www.fietsmaatjes.nl), de facebookpagina, flyers, posters en visitekaartjes.  

In 2021 is ook gewerkt aan het verbeteren van de interne communicatie. Zo kon in 
november de eerste Nieuwsbrief voor vrijwilligers en gasten verspreid worden. Het 
voornemen is om jaarlijks drie van deze nieuwsbrieven uit te brengen. 

In 2021 hebben we ook diverse malen gerapporteerd 
 aan de donateurs van de eerste vier fietsen over het  
gebruik van de fietsen en hen laten zien hoe hun naam  
vermeld staat op de borden die we aan elke fiets  
monteren. In onze e-mail boodschappen maken we  
gebruik van een pagina waar alle sponsoren en  
donateurs op vermeld staan.  

 

 

Financiën  

Financieel heeft de Stichting Fietsmaatjes Almere ook in 2021 sterk geleund op de 
donatie van het VSB fonds. De kosten van aanschaf van nieuwe fietsen worden 
gedekt uit incidentele donaties, waarbij we bij de DUO fiets voor Almere Floriade 
voor het eerst een Crowdfundingsactie op gezet hebben in het kader van de 
verdubbelingsactie door het “Fonds voor de ouderen”. Heel mooi in dit kader was 
de geste van Hogeschool Aeres. Het personeel schonk in het kader van hun 
“zomermarkt” €500,- aan Fietsmaatjes Almere.  

Deelname aan de Rabo clubsupport-actie was ook dit jaar een groot succes. met 
de daarbij behorende forse schenking van ruim € 2.432,-,  bedoeld voor de kosten 
van de door ons zelf gebouwde stalling bij gezondheidscentrum De Binder.  
 

 

 

 

 

 

We zijn er in dit jaar  in geslaagd om een aantal nieuwe individuele donateurs aan 
ons te binden.                               Zie Bijlage 2 voor Financiële Rapportage 2021 
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De toekomst 

Stichting Fietsmaatjes Almere heeft bij haar oprichting een plan van aanpak 
gemaakt waarin ook al melding werd gemaakt van een visie op de langere termijn.   

Fietsmaatjes Almere realiseert zich dat de groei van het aantal gasten en vrijwilligers, 
en de aanschaf van nieuwe fietsen, naast de benodigde euro’s om de fietsen te 
kunnen betalen, veel tijd en aandacht zullen vergen van veel mensen die zich 
vrijwillig inzetten voor Fietsmaatjes Almere. We denken dan ook minimaal de periode 
tot 2030 nodig te hebben om alle bewoners van Almere die daar behoefte aan 
hebben in staat te kunnen stellen om met een vrijwilliger/mantelzorger op een DUO 
fiets te gaan fietsen.  

Demografische gegevens vertellen ons dat de groei van de oudere 
bevolkingsgroep, dit is onze grootste doelgroep, tussen nu en 2030 fors zal zijn.  Een 
aantal van ruim 10.000 75+ers in 2030 lijkt realistisch. Als daar 6% van in aanmerking 
komt voor het fietsen met een vrijwilliger op de DUO fiets, gaat het dus om 600 
mensen in Almere. Hiervoor zijn minimaal 500 vrijwilligers nodig en minimaal 40 DUO 
fietsen. 

 

 

 

Stichting Fietsmaatjes Almere 

Ananastraat 1,  1326 GH ALMERE 
info@fietsmaatjesalmere.nl 
Kvk nr. 73821365 
RSIN 8596.75.208. 
IBAN: NL16 RABO 0340 1044 
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BIJLAGE 1: Speerpunten uit het werkplan 2020-2021 

 

 Uitbreiden van het aantal DUO fietsen 
In de loop van 2021 breidde het aantal DUO fietsen tot acht en één reservefiets 

 Uitbreiden van het aantal vrijwilligers 
In 2021 zijn 60 nieuwe vrijwilligers aangemeld. 

 Vinden en bedienen van nieuwe “gasten” 
In 2021 zijn we gaan fietsen met 20 gasten die woonachtig zijn in één van de 
woonzorgcentra van Zorggroep Almere en centra voor niet aangeboren 
hersenafwijkingen.  Daarnaast hebben zich 73 thuiswonende gasten aangemeld. 

 Versterken van de functies planning en coördinatie met een of meerdere wijk- 
coördinatoren 
Het vinden van gekwalificeerde vrijwilligers was in 2021 een moeizame activiteit. 
Ondanks alle ondernomen pogingen zijn we er niet in geslaagd om de vacature voor 
planning en coördinatie op te vullen 

 Werven van “fietswachten” per wijk 
Dit geldt niet voor de fietswachten. Per stalling heeft Fietsmaatjes Almere een 
fietswacht kunnen vinden. 

 Borgen van de samenwerkingsrelaties met  relevante organisaties als o.a. Zorggroep 
Almere, InteraktContour, de Schoor, de VMCA, Gemeente Almere, 
Dit is gedeeltelijk geslaagd  

 Verkrijgen van e-herkenning ten behoeve van de VOG verklaringen van onze 
fietsvrijwilligers 
Deze e-herkenning is verkregen. 

 Voor Fietsmaatjes Almere optimaliseren van software programma “Samen Fietsen”  
Dit is niet gelukt. Het software programma kent beperkingen waardoor lokale 
aanpassingen maar beperkt mogelijk zijn. 

 Aandacht voor  structurele inkomsten uit donaties en sponsoring. Naast het verwerven 
van  giften t.b.v. de aanschaf van nieuwe fietsen willen we dit jaar ook meer 
overeenkomsten verwerven bij donateurs en sponsoren t.b.v. de kosten van de 
organisatie. 
Geslaagd, maar blijft ook in toekomst permanent aandacht vragen 

 Een bijdrage leveren aan de oprichting van een landelijke vereniging van lokale 
stichtingen Fietsmaatjes 
De voorzitter van Fietsmaatjes Almere is één van de kwartiermakers die de 
mogelijkheid onderzoeken om een Landelijke vereniging van lokale fietsmaatjes op te 
richten. 

 Organiseren van bindende bijeenkomsten voor onze vrijwilligers 
Bijeenkomst heeft plaats gevonden op 9 oktober 

 Organiseren van voorlichting aan potentiële verwijzers van “gasten”,  
Niet geslaagd. 

 Inspelen op de ontwikkelingen rond de Coronapandemie, 
Geslaagd 

 Voorbereiden van onze  op onze rol op de Floriade expositie als lid van de Floriade-
parade  
Deelgenomen aan verschillende overleggen 
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BIJLAGE 2 : Financiële rapportage 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

Algemeen 

Financieel heeft de Stichting Fietsmaatjes Almere ook in 2021 sterk geleund op de subsidie van het VSB fonds. 
De kosten van aanschaf van nieuwe fietsen worden gedekt uit incidentele donaties, waarbij we bij de DUO fiets 
voor Almere Floriade voor het eerst een Crowdfundingsactie op gezet hebben in het kader van de 
verdubbelingsactie door het “Fonds voor de ouderen”. Heel mooi in dit kader was de geste van Hogeschool 
Aeres. Het personeel schonk in het kader van hun “zomermarkt” €500,- aan Fietsmaatjes Almere.  

Deelname aan de Rabo clubsupport-actie was ook dit jaar een groot succes. met de daarbij behorende forse 
schenking van ruim € 2.432,-,  bedoeld voor de kosten van de door ons zelf gebouwde stalling bij 
gezondheidscentrum De Binder.  

We zijn er in dit jaar  in geslaagd om een aantal nieuwe individuele donateurs aan ons te binden. 
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Baten 

FMA heeft een bedrag van € 12.528,-- ontvangen (begroting € 11.000,--). De ontvangen donaties en 
giften zijn € 2.585,-- hoger dan de begroting van € 1.000,--. De opbrengst ritten, ad € 3.942,50, is 
eveneens hoger uitgevallen dan het begrote bedrag van € 3.000,--. De "Overige Inkomsten" zijn door 
de donatie van het VSB Fonds (€ 6.000,--) fors hoger dan de begrote € 1.000,-- 

NB: in 2021 zijn er door de verschillende locaties en gasten 1.577 ritten gereden. 

Lasten 

Met name de kosten voor onderhoud en reparatie zijn in 2021 fors hoger uitgevallen dan begroot.  
Dit komt mede door niet begrote kosten van renovatie van Van Raam 04 een fiets die we gratis 
hebben ontvangen. 

De afschrijvingen zijn in de jaarstukken 2021 opgenomen voor € 0,--, omdat tegenover de 
afschrijvingen een vrijval van de "Bestemmingsreserves" staan. Dit aangezien de investeringen van 
de DUO-fietsen geheel uit donaties zijn gefinancierd en er daardoor geen kosten zijn.  

Resultaat 

De exploitatie over 2021 laat een tekort zien van € 8,03.  

 

Balans 

De balans laat een forse positie van bestemmingsreserves zien die dekking bieden aan de 
afschrijvingen op de fietsen. Niettemin dienen additionele fondsen of subsidie te worden 
aangeboord voor vervangings- en uitbreidingsinvesteringen.  Er is nog geen spaarpotje beschikbaar 
voor deze investeringen 


